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PROTOKÓŁ  Nr XIV/2016 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 27 kwietnia 2016 r. 

 

Obrady sesji otworzył i przewodniczył Roman Dorniak, Przewodniczący Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14:00, zakończyła o godz.16:25. 

Roman Dorniak, Przewodniczący Rady stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział 

bierze 12 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni Ireneusz Gajlun, Iwona Osowska oraz 

Marcin Stępień. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz; Lech Ferdynus, zastępca burmistrza,  

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy oraz sołtysi sołectw Gminy Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Golczewie w roku 2015. 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji programu 

w zakresie wspierania rodziny oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2015 r. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2015 r. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo". 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci lokalu 

użytkowego. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do Agencji Nieruchomości 

Rolnych o nieodpłatne przekazanie nieruchomości Skarbu Państwa gminie Golczewo. 

9. Projekt uchwały w sprawie w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Golczewie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu przyznawania dodatku 

energetycznego. 

10. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2016-2022. 
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12. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek na pokrycie 

planowanego w 2016 r. deficytu budżetowego z przeznaczeniem na finansowanie zadań 

inwestycyjnych wodno - kanalizacyjnych. 

13. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na pokrycie planowanego 

w 2016 r. deficytu budżetowego. 

14. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadań 

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej.  

15. Projekt uchwały w sprawie skargi na kierownika Zakładu Usług Publicznych w Golczewie. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

18. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

19. Wolne wnioski i zapytania. 

20. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy zasadnym jest aby punkt 10 tj. projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. był procedowany przed projektami 

uchwał w sprawie pożyczki i kredytu? 

 

Barbara Deszyńska skarbnik gminy stwierdziła, że tak. Wyjaśniła, że do budżetu muszą być 

wprowadzone zadania a później wskazanie źródła finansowania. 

 

W wyniku jawnego głosowania 11 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” Rada przyjęła 

porządek obrad. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z sesji z dnia 3 marca 2016 r. 12 głosami 

„za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z sesji z dnia 18 marca 2016 r. 12 głosami 

„za”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radni nie wnieśli wniosków i interpelacji. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Golczewie w roku 2015. 

 

Andrzej Radecki dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej przedstawił 

sprawozdanie z działalności Zakładu. Powiedział, że Zakład prowadzi działalność od 1 kwietnia 

2000 r. na terenie gminy Golczewo w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej, ambulatoryjnej i 

specjalistycznej w zakresie chirurgii ogólnej, ginekologii i położnictwa oraz rehabilitacji 

leczniczej. Działalność prowadzona jest na podstawie umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Świadczenia medyczne z zakresu specjalistki oraz rehabilitacji udzielane są dla wszystkich 
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zgłaszających się pacjentów z całego powiatu kamieńskiego oraz powiatów ościennych. W 2015 

roku udzielono ogólnie 64 678 świadczeń medycznych. Z fizjoterapii skorzystało 974 pacjentów, 

gdzie wykonano w sumie 20 350 zabiegów. Przeprowadzono kilka akcji profilaktycznych m.in. 

mammografie, badania słuchu, USG, diabetologiczne, pulmonologiczne, spirometryczne. 

Poinformował również, że rok 2015 został zamknięty wynikiem dodatnim w wysokości 

166 436,52 zł. Przeprowadzono kapitalny remont w Ośrodku Zdrowia w Wysokiej Kamieńskiej. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Teresa Waszczenko zapytała czy jest możliwość zatrudnienia jeszcze jednego lekarza? Czy 

warunki są nieatrakcyjne, że nie ma chętnych? 

 

Andrzej Radecki odpowiedział, że środki są. Gmina jest nieatrakcyjna, brak mieszkania. Jest 

jeszcze limit pacjentów na jednego lekarza. W gminie jest ok. 6 tys mieszkańców a limit na 

jednego lekarza to 2 700 pacjentów. Ogólnie w Polsce jest problem z lekarzami i pielęgniarkami. 

Brakuje ich. 

 

Danuta Bednarz zapytała czy nie jest tak, że lekarze nie są doceniani? Wysoka jest i będzie. Radni 

też nie są doceniani. Cieszy się, że to właśnie ona zabiegała o to żeby wykupić budynek w którym 

jest ośrodek zdrowia od PKP. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie w roku 2015. 12 głosami 

„za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Golczewie w roku 2015. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji 

programu w zakresie wspierania rodziny oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2015 r. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że sprawozdanie zostało przedstawione na posiedzeniu Komisji. 

W sprawozdaniu zawartych jest mnóstwo intersujących rzeczy. Powiedział, że z pomocy 

skorzystały 244 rodziny w tym 141 rodzin ze wsi. W sumie z pomocy skorzystało 560 osób. 

Kryteria przyznawania pomocy są sztywne. 634 zł na osobę samotną i 514 zł na osobę w rodzinie. 
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Niepokoi fakt, że mimo wielu ofert pracy bezrobocie dalej jest podstawowym powodem 

przyznawania pomocy. Będzie to poddane szczegółowej analizie. Nie może być tak, że miejsca 

pracy są, ludzie są zdolni do pracy a korzystają z różnego rodzaju pomocy społecznej. Druga rzecz, 

która niepokoi to jest to, że mimo, że zadania własne w budżecie stanowią 25% wydatków to 

gmina jako mieszkańcy, pokrywają ponad 70% wydatków związanych z obsługą tych zadań. 

Wniósł o przyjęcie sprawozdania. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że na posiedzeniu wspólnym Komisji padło wiele pytań na 

które pani kierownik udzieliła odpowiedzi. Zwrócił uwagę, że wzrosły koszty utrzymania 

pensjonariuszy w Domach Pomocy Społecznej. W roku 2008 wynosiły 86 152 zł a w 2015 roku 

233 120 zł czyli trzykrotny wzrost a to wynika z zaprzestania finansowania przez Wojewodę. Od 

lat administracja centralna przerzuca na samorządy lokalne dużą część zadań, które kiedyś były 

zadaniami własnymi tych samorządów wyższego szczebla ale za tymi przekazanymi zadaniami 

nie idzie adekwatna kwota jaka jest potrzebna na ich realizację. Zwrócił również uwagę, że 

bezrobocie zmalało ale zapotrzebowanie na usługi pomocy społecznej nie zmalały.  

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji programu w zakresie wspierania rodziny 

oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2015 r. 12 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie i realizacji programu w 

zakresie wspierania rodziny oraz opieki nad dzieckiem i rodziną za 2015 r. stanowi załącznik nr 

4 do protokołu. 

 

Ad. 5. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2015 r. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że ocena jest szczegółowa zrobiona. W przyszłym roku zostanie 

to opracowane w formie bardziej dostępniej. Podstawowe dane na podstawie których dokonać 

będzie można analizy. Na podstawie tych dokumentów ciężko jest wyrobić swoje zdanie. Stopień 

uszczegółowienia jest zbyt duży ale przepisy tego wymagają. Wniósł o przyjęcie tej oceny. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 
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Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ocenę. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała ocenę. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

ocenę. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że na posiedzeniu wspólnym Komisji padło wiele pytań na 

które pani kierownik udzieliła odpowiedzi. Zwrócił uwagę, że wzrosły koszty utrzymania 

pensjonariuszy w Domach Pomocy Społecznej. W roku 2008 wynosiły 86 152 zł a w 2015 roku 

233 120 zł czyli trzykrotny wzrost a to wynika z zaprzestania finansowania przez Wojewodę. Od 

lat administracja centralna przerzuca na samorządy lokalne dużą część zadań, które kiedyś były 

zadaniami własnymi tych samorządów wyższego szczebla ale za tymi przekazanymi zadaniami 

nie idzie adekwatna kwota jaka jest potrzebna na ich realizację. Zwrócił również uwagę, że 

bezrobocie zmalało ale zapotrzebowanie na usługi pomocy społecznej nie zmalały.  

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał sprawozdanie pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła ocenę zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Golczewo za 2015 r. 12 głosami „za”. 

 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2015 r. została przyjęta. 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Golczewo za 2015 r. stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo". 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo przedstawiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji. Powiedział, że prace nad sporządzeniem zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo obejmującej 

przeznaczenie terenu położonego w obrębie ewidencyjnym Wysoka Kamieńska, zostały 

zapoczątkowane w 2012 r. W studium uwzględnia się uwarunkowania wynikające w 

szczególności z występowania udokumentowanych złóż kopalin. Wprowadzenie tych zmian jest 

potrzebne aby inwestor mógł przystąpić do pracy a gmina żeby mogła korzystać z pożytków z 

tego tytułu. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/124/2016 
w sprawie uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Golczewo" 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/124/2016 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci lokalu 

użytkowego. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że na wcześniejszej sesji została przyjęta uchwała o wyrażeniu 

zgody na zakup nieruchomości. Z uwagi na skomplikowaną sytuację tej nieruchomości, 

niemożliwy był zakup łączny całości. Uzgodniono w formie aktu notarialnego, że sprzedający 

przekaże w formie darowizny tę część lokalu, która wchodzi w całość a nie była uwzględniona w 

akcie notarialnym. Jest to darowizna sprzedającego na rzecz Gminy. uchwała ta nie powoduje 

żadnych skutków finansowych. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radosław Kłysewicz, radny zapytał z czego wynikł ten problem? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że inne lokale są w księgach a inne w rzeczywistości. Zostało to 

scalone. Należy to teraz zebrać w całość i przeprowadzić inwentaryzację.  

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 



7 

 

Nr XIV/125/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci lokalu użytkowego 11 głosami „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/125/2016 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do Agencji Nieruchomości 

Rolnych o nieodpłatne przekazanie nieruchomości Skarbu Państwa gminie Golczewo. 

 

Andrzej Danieluk powiedział, że ma nadzieję, że to ostatni element batalii mającej na celu 

zapewnienie możliwości rozwoju na tych kilkunastu działkach. Trwało to kilka lat. Agencja 

Nieruchomości Rolnych wyraziła zgodę. Potrzebna była zgoda konserwatora. Podjęcie uchwał w 

sprawie zmian w studium. Ostatnim elementem jest podjęcie uchwały, w której gmina wyraża 

zgodę na przyjęcie tych działek. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/126/2016 
w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do Agencji Nieruchomości Rolnych o nieodpłatne 

przekazanie nieruchomości Skarbu Państwa gminie Golczewo 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/126/2016 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Golczewie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu przyznawania dodatku 

energetycznego. 

 

Andrzej Danieluk poinformował, że OPS zajmuje się dodatkiem energetycznym i w celu 
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usprawnienia pracy wnosi o upoważnienie pani kierownik do załatwiania spraw z tego zakresu. W 

tej chwili kierownik zwraca się do burmistrza żeby podpisywał dokumenty, które są 

opracowywane przez Ośrodek. Wniósł o przyjęcie uchwały. 

 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/127/2016 
w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu przyznawania dodatku energetycznego 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/127/2016 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 14:50 

o godz. 15:00 wznowiono obrady 

 

Ad. 10. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy powiedziała, że uchwała powoduje zmniejszenie 

planowanych dochodów budżetu Gminy o kwotę 695 316,00 zł oraz zwiększenie planowanych 

wydatków budżetu o kwotę 1 304 684,00 zł. Wyjaśniła, że zwiększenie dochodów w dziale 758 

Różne rozliczenia o kwotę 706 164,00 zł dotyczy zwrotu podatku VAT odzyskanego za lata 2010-

2011 związanego przede wszystkim z wykonanymi inwestycjami w Gminie. Kwota zmniejszenia 

planowanych dochodów 1 401 480,00 zł to środki stanowiące dofinansowanie do projektu 

"Budowa drogi gminnej ul. Osiedle Robotnicze w Golczewie łączącej ul. Szkolną z drogą 

wojewódzką nr 106". W związku z przedłużającą się procedurą rozpatrywania wniosków o 

dofinansowanie, realizacja zadania możliwa będzie w latach 2016-2017. W roku bieżącym 

inwestycja zostanie sfinansowana ze środków pożyczki. Refundacja poniesionych wydatków, w 

części stanowiącej dofinansowanie z Unii Europejskiej, nastąpi po zakończeniu inwestycji w 2017 

r.; korekta dochodów ze sprzedaży mienia o 300 000,00 zł; kwota 101 480,00 zł dotycząca 

zmniejszenia subwencji oświatowej należnej Gminie w roku bieżącym. Przedstawiła zmiany w 

planowanych wydatkach, które obejmują zwiększenie środków na gospodarowanie 
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nieruchomościami (dział 700 Gospodarka mieszkaniowa) o 400 000,00 zł przeznaczonej na 

budowę mieszkań socjalnych; w dziale 750 Administracja publiczna kwota 294 684,00 zł na 

wydatki związane z odzyskanym podatkiem VAT za lata ubiegłe. W imieniu burmistrza wniosła 

do uzasadnienia autopoprawkę w brzmieniu „zwiększenie planu wydatków w dziale 900 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o 617 000,00 zł związane jest z: - rozbudową sieci 

wodno-kanalizacyjnej w Gminie 600 000,00 zł. Wymieniona kwota dotyczy następujących zadań 

inwestycyjnych: I. wykonanie sieci wodociągowej Kłęby-Golczewo (wodociąg spinający) 160 

000,00 zł; II. wykonanie dokumentacji na budowę kanalizacji sanitarnej na odcinku Wysoka 

Kamieńska-Gadom 50 000,00 zł; III. budowa sieci wodociągowej w miejscowości Wysoka 

Kamieńska 140 000,00 zł; IV. wykonanie dokumentacji na przełożenie sieci kanalizacyjnej od ul. 

Zwycięstwa do ul. Niepodległości w Golczewie 250 000,00 zł; - koniecznością wykonania 

programu ochrony środowiska dla Gminy 10 000,00 zł;”. Powiedziała również, że korektą 

klasyfikacji budżetowej wydatków sołectwa Upadły i przeniesienie kwoty 7 000,00 zł z działu 921 

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. Wymieniona kwota związana jest z wydatkami na 

docieplenie postawionej w roku ubiegłym wiaty. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że zadłużenie gminy z tytułu inwestycji jest mile widziane. Jest 

wiele inwestycji zaplanowanych i każda jest warta poparcia. Patrząc na możliwości ich 

finasowania ma pewne wątpliwości. Pożyczka 1 mln zł na prefinansowanie, najprawdopodobniej 

odzyska się w 2017 r. jako zwrot z Unii Europejskiej, ale 100% gwarancji nie ma. Podjęto uchwałę 

o farmach wiatrowych. Ma wątpliwości czy powstanie ta farma ze względu na zmianę przepisów 

prawnych a tym samym czy będą wpływy do gminy z tego tytułu. Podjęto również uchwałę w 

sprawie utworzenia strefy ekonomicznej. W tej chwili sprawa jest w zawieszeniu. Nie wiadomo 

kiedy powstanie i kiedy będą wpływy z tej strefy. Ma być zwiększona kwota wolna od podatku i 

jeżeli to wejdzie i nie będzie rekompensaty dla samorządów to też uszczupli możliwości 

finansowe. Zastanawia się czy w przypadku ziszczenia się jego wątpliwości przy pozyskiwaniu 

pieniędzy, nie za dużo inwestycji gmina podejmuje się zrealizować? 

 

Andrzej Danieluk wyjaśnił, że do budżetu nie bierze się hipotetycznych dochodów tylko to co jest. 

Nie mówi się w tej chwili o wiatrakach i o strefie bo tego jeszcze nie ma. Na dzisiaj mówi się tylko 

o tych pieniądzach, które są. Gmina ma jeden z lepszych wskaźników. Można wziąć jeszcze raz 

tyle samo kredytów. Inwestycji wcale nie jest tak dużo. Gminę stać na to aby prowadzić 

jednocześnie 10 inwestycji przy czym większość projektów przygotowują instytucje zewnętrzne. 

Są to projekty unijne i dokumentacje, które są zlecane na zewnątrz. W pierwszej kolejności robione 

są inwestycje, na które jest już dokumentacja, są niezbędne i na które są środki zewnętrzne.  

 

Barbara Deszyńska powiedziała, że nie można powiedzieć na 100%, że będzie coś wykonane jeśli 

chodzi o budżet. Stara się wprowadzać do budżetu rzeczy realne. Jeśli patrzałoby się 
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pesymistycznie to nic nie należałoby robić. Na chwile obecną jest dobra sytuacja, są dobre 

wskaźniki.  

 

Przewodniczący obrad powiedział, że rozpoczęte zostaną nowe inwestycje. Wspomniał, że ciągle 

wraca sprawa sali strażaka. Jest niedokończona. Na ostatniej sesji została wyrażona zgoda na 

zakup nieruchomości. Wiele rzeczy jest rozpoczynanych. Podejmuje się decyzje. Pozyskuje 

środki. Jeśli coś się zacznie trzeba to doprowadzić do końca. 

 

Teresa Waszczenko powiedziała, że jeżeli jest to dobry czas na to żeby cokolwiek zrobić, spełnione 

są wszelkie kryteria, to należy z tego skorzystać.  

 

Andrzej Danieluk poinformował, że na salę strażaka nie wyda złotówki bez funduszy unijnych. 

Plan jest taki, że remiza zostanie wykończona w oparciu o fundusze unijne bo tam są środki 

zagwarantowane. Powiedział, że jeśli dziś gmina nie powie A to niektóre inwestycje będą trwały 

jeszcze kilka kadencji. Jeśli dziś nie zapewni się terenów pod budowę np. obwodnic to one nigdy 

w Golczewie nie powstaną. Są inne tematy, których jak dziś się nie zacznie to nigdy nie powstaną. 

Przy budowie kanalizacji sam proces przygotowawczy trwa rok, dwa. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/128/2016 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2016 r. 9 głosami „za” przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/128/2016 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

 

Barbara Deszyńska poinformowała, że konsekwencja zmian w budżecie są wskazane zmiany w 

uchwale. Wprowadzone zmiany powodują zmniejszenie planowanych dochodów do kwoty 21 678 

688,08 zł oraz planowanych wydatków budżetu Gminy do kwoty 23 704 274,64 zł. Po dokonanych 

zmianach wynik budżetu to deficyt w wysokości 2 025 586,56 zł. Brakujące środki finansowe na 

jego sfinansowanie pochodzą z następujących przychodów zaciąganym kredytem 400 000,00 zł; 

zaciąganymi pożyczkami 1 600 000,00 zł; wolnymi środkami pozostałymi na rachunku bankowym 

budżetu na dzień 31 grudnia 2015 r. w wysokości 25 586,56 zł. Kwota 400 000,00 zł kredytu 

przeznaczona zostanie na wydatki związane z budową mieszkań socjalnych. Planowane pożyczki 

dotyczą następujących zadań inwestycyjnych - budowa drogi gminnej ul. Osiedle Robotnicze w 

Golczewie. Planowane kwota pożyczki w wysokości 1 000 000,00 zł to środki stanowiące 

dofinansowanie do projektu, których zwrot nastąpi w roku 2017. W związku z koniecznością 
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zapewnienia finansowania wydatków na ww. zadanie, wniosek o pożyczkę na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 

zostanie złożony w Banku Gospodarstwa Krajowego. - projekty związane z rozbudową sieci 

wodno-kanalizacyjnej w gminie w wysokości 600 000,00 zł. Pożyczka planowana jest do 

zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie, 

w którym uruchomione programy pozwolą na niskie koszty obsługi zadłużenia oraz możliwość 

30% umorzenia długu. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Danuta Bednarz zapytała jaki będzie wskaźnik po zaciągnięciu pożyczek? 

 

Barbara Deszyńska odpowiedziała, 44,74%. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/129/2016 
w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2016-

2022 9 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/129/2016 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek na pokrycie 

planowanego w 2016 r. deficytu budżetowego z przeznaczeniem na finansowanie zadań 

inwestycyjnych wodno - kanalizacyjnych. 

 

Barbara Deszyńska w imieniu burmistrza wniosła autopoprawkę do treści uchwały w brzmieniu 

„1) pożyczka w wysokości 160 000,00 zł na budowę sieci wodociągowej Kłęby-Golczewo, której 

spłata dokonywana będzie z dochodów własnych gminy w okresie 5 lat po upływie terminu 

karencji i zabezpieczona wekslem własnym in blanco; 2) pożyczka w wysokości 50 000,00 zł na 

wykonanie dokumentacji na budowę kanalizacji sanitarnej na odcinku Wysoka Kamieńska - 

Gadom, której spłata dokonywana będzie z dochodów własnych gminy w okresie 5 lat i 

zabezpieczona wekslem własnym in blanco; 3) pożyczka w wysokości 140 000,00 zł na budowę 

sieci wodociągowej w miejscowości Wysoka Kamieńska której spłata dokonywana będzie z 
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dochodów własnych gminy w okresie 5 lat po upływie terminu karencji i zabezpieczona wekslem 

własnym in blanco; 4) pożyczka w wysokości 250 000,00 zł na wykonanie dokumentacji na 

przełożenie sieci kanalizacyjnej od ul. Zwycięstwa do ul. Niepodległości w Golczewie, której 

spłata dokonywana będzie z dochodów własnych gminy w okresie 5 lat po upływie terminu 

karencji i zabezpieczona wekslem własnym in blanco.”. Poinformowała, że zaciągnięty dług może 

być umorzony w 30%. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/130/2016 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek na pokrycie planowanego w 2016 r. deficytu 

budżetowego z przeznaczeniem na finansowanie zadań inwestycyjnych wodno - kanalizacyjnych 

12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/130/2016 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na pokrycie 

planowanego w 2016 r. deficytu budżetowego. 

 

Barbara Deszyńska wyjaśniła, że budowa mieszkań socjalnych jest zadaniem, które Gmina musi 

zrealizować z uwagi na wykonane i oczekujące na wykonanie wyroki eksmisyjne. W chwili 

obecnej potrzeby w tym zakresie to co najmniej 10 lokali. Zapewnienie środków na ten cel pozwoli 

na rozpoczęcie procedury przygotowania dokumentacji i budowy niezbędnych mieszkań. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 
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projekt uchwały. 

 

 

Teresa Waszczenko powiedziała, że w prasie była informacja na temat nowego programu 

Rządowego „mieszkanie plus”. To miałaby być szansa dla gmin na mieszkania socjalne, 

komunalne. Koszt mieszkania ok. 40 m ma kosztować 600 zł miesięcznie. 

 

Przewodniczący obrad zwrócił uwagę, że kwota 400 tys. zł jest niewystarczająca biorąc pod uwagę 

budownictwo trwałe a nie kontenery.  

 

Andrzej Danieluk wyjaśnił, że jest to dopiero zainicjowanie całego procesu. Jest to początkowa 

kwota na zrobienie dokumentacji, pozwolenia. Pojawiają się nowe propozycje Rządowe ale za 

nim wejdą w życie to trochę potrwa. Mieszkania socjalne nie będą budowane w tym roku jeszcze 

ale proces trzeba rozpocząć. Zadanie to musi być zagwarantowane w budżecie żeby rozmawiać z 

bankami i innymi instytucjami. W grę również wchodzi Partnerstwo Publiczno Prywatne. Potrzeby 

komunalne gminy są potężne. Na dzisiaj potrzeba 30 mieszkań socjalnych. Potrzeby wynikają z 

tego, że ludzie nie mają gdzie mieszkać, jest kilku bezdomnych w gminie, nie mają pieniędzy i nie 

chcą płacić za mieszkania, wodę i mają olbrzymie długi i w stosunku do których została 

zakończona procedura eksmisji a gmina za nich płaci bo nie ma lokali socjalnych po tym jak Sąd 

nakazał przydzielić ten lokal. 

 

Wiesław Kloch obecny na sali powiedział, że w Sosnowicach jest wyznaczony teren pod budowę 

mieszkań socjalnych a pozwolenie na budowę, które było, wygasło w październiku 2012 r. 

 

Andrzej Danieluk powiedział, że była dokumentacja, były zagwarantowane pieniądze ale 

poprzednia rada zablokowała te pieniądze. Dzisiaj planowane jest nie tylko na Starym tartaku ale 

również w Sosnowicach budowa mieszkań socjalnych. Planowana jest również budowa mieszkań 

tymczasowych. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/131/2016 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na pokrycie planowanego w 2016 r. deficytu 

budżetowego 8 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/131/2016 stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie 

zadań finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 
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Barbara Deszyńska poinformowała, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Powiedziała, że konieczność podjęcia uchwały wynika z 

obowiązujących w tym zakresie przepisów z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne "Budowa 

drogi gminnej ul. Osiedle Robotnicze w Golczewie łączącej ul. Szkolną z drogą wojewódzką nr 

106". Zadanie to będzie realizowane przy udziale środków z budżetu Unii Europejskiej. 

Refundacja wydatków w części dofinansowanej ze środków unijnych nastąpi po zakończeniu 

inwestycji, tj. w roku 2017. Wniosła o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/132/2016 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadań finansowanych ze 

środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 9 głosami „za” przy 3 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/132/2016 stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie skargi na kierownika Zakładu Usług Publicznych w 

Golczewie. 

 

Danuta Bednarz przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie 

poinformowała, że Komisja Rewizyjne rozpatrzyła skargę na kierownika Zakładu Usług 

Publicznych i uznała ją za bezzasadną. Swoje stanowisko przedstawiła w formie projektu uchwały, 

który został przedstawiony radnym. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr XIV/133/2016 
w sprawie skargi na kierownika Zakładu Usług Publicznych w Golczewie 12 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XIV/133/2016 stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

 

Ad. 16. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz, poinformował, że sprawozdanie z działalności między sesjami 

zostało złożone w formie pisemnej. Poprosił o ewentualne pytania. 

 

Jaromir Marks zapytał o spotkanie z panem Zygmuntem Wołyńskim i Sewerynem Kucharskim. 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że powstała inicjatywa powołania klubu bokserskiego. Klub chce 

działać na terenie gminy Golczewo. Chodzi o finansowanie tego przedsięwzięcia. Pan Wołyński z 

Zarządem zwrócili się o wskazanie lokalizacji. Powiedział, że w najbliższym czasie zakupiona 

nieruchomość zostanie przekazana pod GOKiS. Trwają konsultacje co dalej z GOKiSem w sensie 

jakie inicjatywy kulturalne, społeczne. Jedną z takich inicjatyw jest właśnie klub bokserski. Być 

może sala remizy zostanie przeznaczona pod sport lub pod wynajem, pod kulturę.  

 

Ryszard Liszka zapytał o spotkanie z nowym komendantem Policji i spotkanie z firmą Enea. 

 

Andrzej Danieluk powiedział, że pierwsze spotkanie z komendantem było bardzo pozytywne. 

Powrócił idea aby w Golczewie był posterunek. Jest możliwość odtworzenia tego posterunku i w 

tym temacie będą dalsze rozmowy. Spotkanie z Enea dotyczyło linii napowietrznej. Gmina uważa 

że ta linia powinna być robiona wspólnie, w oparciu o środki unijne, pod ziemią. Enea twierdzi, 

że chce to robić podwyższając słupy. Delegacja, która była w Golczewie pytała o zapotrzebowanie 

w energię. Jak gmina będzie wyglądała za 10-20 lat.  

 

Jaromir Marks zapytał czy spotkanie z Burmistrzem Kamienia Pomorskiego dotyczyło możliwości 

sprzedaży wody do Kamienia? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że tak.  
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 12 głosami „za”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu. 

 

Ad. 17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wykonywał rutynowe czynności związane z pełnioną 

funkcją. Powiedział, że wziął udział w kilku spotkaniach z burmistrzem oraz zastępcą burmistrza. 

 

Ad. 18 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Nie zgłoszono interpelacji ani wniosków. 

 

Ad. 19 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Jaromir Marks zapytał czy były prowadzone rozmowy w sprawie przejścia na ulicy 

Niepodległości? 

 

Andrzej Danieluk powiedział, że prowadził takie rozmowy. W pierwszej kolejności będzie 

zrobiony przepust na drodze na Przybiernów i będzie to koszt ok. 60 tys. zł. W następnej kolejności 

planowane są chodniki w Upadłych albo Mechowie. 

 

Tomasz Caban zapytał o dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że przygotuje odpowiedź na piśmie. 

 

Teresa Waszczenko zapytała co ze sprawą szkoły w Wysokiej? Czy coś się dzieje? 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że jest odmowna decyzja w sprawie przekazania szkoły 

Stowarzyszeniu. Przygotowano odwołanie i czeka na odpowiedź. Zaproszono audytora, który 

zrobi dla obu szkół audyt i będą z tego informacje w tej sprawie. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że odwołanie zostało wysłane 21 marca i nie wpłynęła jeszcze 

odpowiedź. 

 

Waldemar Pakuła zapytał o spowalniacze na ulicy papieża Jana Pawła II. 

 

Lech Ferdynus poinformował, że spowalniacze zostały zdemontowane ponieważ były 

uszkodzone. Wystające śruby uszkadzały opony. Zapytał czy mieszkańcy jeżdżący tą ulicą są za 

tym aby tych spowalniaczy było aż tyle? Są opinie, że te spowalniacze tam są niepotrzebne. 

 

Jaromir Marks powiedział, że mieszkańcy chcą żeby te progi tam były ponieważ odbywały się tam 

wyścigi. 
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Andrzej Danieluk powiedział, że zamontowanie tych spowalniaczy wymaga organizacji ruchu a 

to kosztuje trochę pieniędzy. 

 

Tomasz Caban podziękował za uprzątnięcie cmentarza. Poprosił aby na cmentarzu umieścić 

tabliczkę „zakaz wprowadzania psów”. 

 

Wiesław Kloch zapytał kiedy sesje będą odbywały się w GOKiSie? 

 

Teresa Waszczenko odpowiedziała, że cztery lata walczyła o to aby sesje tam były a odbywały się 

w Urzędzie. Nagłośnienie bardzo się tam poprawiło. W GOKiSie powinny odbywać się sesje 

bardziej uroczyste, ważne dla mieszkańców. 

 

Lech Ferdynus powiedział, że pan Kloch był w grupie radnych która, po odwołaniu go ze 

stanowiska przewodniczącego Rady, przeniosła sesje do Urzędu. 

 

Radosław Kłysewicz zapytał czy nie można byłoby założyć oświetlenia na pierwszych pasach 

przy wjeździe do Wysokiej Kamieńskiej, tak jak jest zrobione na następnym przejściu. 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że będzie rozmawiał w tej sprawie z zarządem dróg. 

 

Wanda Cieślikiewicz poprosiła o przycięcie gałęzi przy cmentarzu. 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że to zgłosi. 

 

Danuta Bednarz poprosiła o postawienie lampy na 5 marca od strony Kościoła w Wysokiej 

Kamieńskiej. 

 

Ad. 20 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął XIV sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący obrad 

Magdalena Zając              Roman Dorniak 

 


